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Številka: 0322-0007/2024 
Datum:   26. 6. 2024 
 
 

ZAPISNIK 
11. seje Občinskega sveta z dne 26. junija 2024 

 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
====================================================================== 
Od 29 članic in članov Občinskega sveta je na seji prisotnih 25 članic in članov. Mojca 
Jončeska Malovrh, mag. Ema Rode, Aleksander Uršič in Robert Prosen so odsotnost 
opravičili.  
 
Sejo je vodil Matej Slapar, župan. 
 
Poleg članic in članov Občinskega sveta so se seje udeležili še: 
- Bogomira Skvarča Jesenšek, direktorica občinske uprave, 
- Maja Sušnik, podsekretarka – vodja Oddelka za premoženjsko-pravne in splošne zadeve,  
- dr. Marija Tadeja Ježek, podsekretarka – vodja Oddelka za urejanje prostora, 
- dr. Tina Trček, podsekretarka – vodja Oddelka za družbene dejavnosti,  
- Timotej Štritof, podsekretar – vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, gospodarske 

javne službe in finance, 
- Lidija Petek Malus, strokovna sodelavka VII/2 (II), 
- Tomaž Zabavnik, poveljnik Civilne zaščite občine Kamnik, 
- Katarina Vegel, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti, 
- Liljana Mastikosa, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti,  
- Barbara Strajnar, višja svetovalka za razvojne projekte, 
- Katja Kunstelj, višja svetovalka za reševanje pravnih zadev, 
- Bogdan Pogačar, višji svetovalec za izgradnjo infrastrukturnih objektov, 
- Kristina Zabavnik, višja svetovalka za delovanje organov občine,  
- mag. Zora Torkar, direktorica Medobčinskega muzeja Kamnika, 
- Irena Gajšek, direktorica Javnega zavoda za kulturo Kamnik, 
- Breda Podbrežnik Vukmir, direktorica Knjižnice Franceta Balantiča Kamnik, 
- Luka Svetec, direktor Zavoda za turizem in šport Kamnik, 
- Matej Gojčič, predstavnik Regionalne razvojne agencije Ljubljanske urbane regije,  
- Matija Matičič, predstavnik MM Sol s.p.,  
- Aleš Senožetnik, Gorenjski glas. 
 
 
POTRDITEV ZAPISNIKA 10. SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 24. APRILA 2024 
====================================================================== 
Zapisnik je objavljen v gradivu št. 11. 
 
Pripombe na zapisnik ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet sprejme zapisnik 10. seje Občinskega sveta z dne 24. aprila 2024. 
 



Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
POTRDITEV ZAPISNIKA 4. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 30. MAJA 2024 
====================================================================== 
Zapisnik je objavljen v gradivu št. 11. 
 
Pripombe na zapisnik ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet sprejme zapisnik 4. izredne seje Občinskega sveta z dne 30. maja 2024. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
DNEVNI RED 
====================================================================== 
Predlog dnevnega reda je objavljen v gradivu št. 11.  
 
Katarina Vegel je predlagala razširitev dnevnega reda s točko »Potrditev Investicijskega 
programa (IP), novelacija 1, »Nova športna dvorana pri Osnovni šoli Frana Albrehta««, ki se 
jo uvrsti na dnevni red kot 8. točko, ostale pa se ustrezno preštevilčijo. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
Timotej Štritof je predlagal, da se točka »Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o kategorizaciji občinskih cest na območju Občine Kamnik« obravnava po 
skrajšanem postopku. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji dnevni red 11. seje Občinskega sveta: 
1. Vprašanja in pobude 
2. Potrditev Investicijskega programa (IP), novelacija 1, »Gradnja in nabava opreme v 

ZD Kamnik« 
3. Seznanitev z letnimi poročili javnih zavodov v občini Kamnik za leto 2023 
4. Predlog sklepov o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki javnih zavodov, 

katerih ustanoviteljica ali soustanoviteljica je Občina Kamnik 
5. Seznanitev s postopkom priprave Celostne prometne strategije Občine Kamnik 
6. Predlog sklepov o potrditvi investicijske dokumentacije za objekte projekta ELENA 
7. Seznanitev občinskega sveta s potekom gradnje nove OŠ Frana Albrehta 
8. Potrditev Investicijskega programa (IP), novelacija 1, »Nova športna dvorana pri 

Osnovni šoli Frana Albrehta« 
9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest 

na območju Občine Kamnik – skrajšani postopek  



10. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora VČ-06 v občini 
Kamnik (identifikacijska št. PA: 3651) 

11. Predlog Pravilnika o razveljavitvi Pravilnika o dodeljevanju službenih stanovanj in 
službenih stanovanjskih posojil 

12. Predlog Sklepa o opustitvi javnega dobra 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 1) VPRAŠANJA IN POBUDE 
====================================================================== 
Na zastavljena vprašanja samostojnega svetnika SD – Ceneta Lapa je odgovorila Barbara 
Strajnar, svetniške skupine LSU – Aleksandra Uršiča, ki ga je predstavila Nina 
Semprimožnik, je odgovoril Timotej Štritof, svetniške skupine Liste MS – Matije Podjeda pa 
je odgovoril Tomaž Zabavnik. 
 
 
Ad 2) POTRDITEV INVESTICIJSKEGA PROGRAMA (IP), NOVELACIJA 1, »GRADNJA 

IN NABAVA OPREME V ZD KAMNIK« 
====================================================================== 
Investicijski program je objavljen v gradivu št. 11. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katarina Vegel, višja svetovalka za področje družbenih 
dejavnosti. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi Investicijski program (IP), novelacija 1, »Gradnja in 
nabava opreme v ZD Kamnik« z dinamiko financiranja, ki je prikazana v naslednji tabeli: 
 

ZD Kamnik

upravičeni 
stroški

neupravičeni 
stroški

upravičeni 
stroški

neupravičeni 
stroški

upravičeni 
stroški

neupravičeni 
stroški

SKUPAJ z DDV 1.948.212,00 1.123.704,92 268.215,08 455.977,04 100.314,96 1.579.681,96 368.530,04

financiranje 

Občina Kamnik 721.713,74 288.803,40 229.779,86 117.190,66 85.939,82 405.994,06 315.719,68

RS, MZ-Kamnik 947.319,48 673.874,60 0,00 273.444,88 0,00 947.319,48 0,00

Občina Komenda 165.994,57 80.513,46 38.435,22 32.670,75 14.375,14 113.184,21 52.810,36

RS, MZ-Komenda 113.184,21 80.513,46 0,00 32.670,75 0,00 113.184,21 0,00

SKUPAJ 1.948.212,00 1.123.704,92 268.215,08 455.977,04 100.314,96 1.579.681,96 368.530,04

Občina Kamnik 721.713,74

Občina Komenda 165.994,57

RS, MZ 1.060.503,69

SKUPAJ 1.948.212,00 1.948.212,001.391.920,00 556.292,00

165.994,57

754.388,06 306.115,63 1.060.503,69

118.948,68 47.045,89

SKUPAJ

Postavka 
investicije

518.583,26 203.130,48 721.713,74

Vrednost v 
tekočih cenah 

v EUR

2024 2025

 
 



Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 3) SEZNANITEV Z LETNIMI POROČILI JAVNIH ZAVODOV V OBČINI KAMNIK ZA 

LETO 2023 
====================================================================== 
Letna poročila so objavljena na spletni strani Občine Kamnik. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Tina Trček, podsekretarka – vodja Oddelka za družbene 
dejavnosti. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Ivanka Učakar, Jože Korošec, Aleš Lipičnik in Karla Urh.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila poročevalka dr. Tina Trček.    
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik se seznani z letnimi poročili javnih zavodov za leto 2023, 
katerih ustanoviteljica ali soustanoviteljica je Občina Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 4) PREDLOG SKLEPOV O RAZPOREDITVI PRESEŽKA PRIHODKOV NAD 

ODHODKI JAVNIH ZAVODOV, KATERIH USTANOVITELJICA ALI 
SOUSTANOVITELJICA JE OBČINA KAMNIK 

====================================================================== 
Predlog sklepov je objavljen v gradivu št. 11.  
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Tina Trček, podsekretarka – vodja Oddelka za družbene 
dejavnosti. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Natalija Berlec in Matija Sitar Močnik.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila poročevalka dr. Tina Trček.   
 
Župan Matej Slapar je predlagal, da se o vseh predlaganih sklepih o presežkih glasuje v 
paketu.  
  
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 



Občinski svet je sprejel naslednje 
sklepe: 

 
1. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Frana Albrehta Kamnik. 
 
2. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Marije Vere. 
 
3. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stranje. 
 
4. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Šmartno v Tuhinju. 
 

5. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Toma Brejca. 

 
6. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki Javnega zavoda za kulturo Kamnik. 
 

7. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki javnega zavoda s področja vzgoje in izobraževanja predšolskih otrok Vrtec 
Antona Medveda Kamnik. 

 
8. Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o razporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki javnega zavoda Zavod za turizem in šport Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Ad 5) SEZNANITEV S POSTOPKOM PRIPRAVE CELOSTNE PROMETNE STRATEGIJE 

OBČINE KAMNIK 
====================================================================== 
Seznanitev je objavljena v gradivu št. 11. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Matej Gojčič, predstavnik Regionalne razvojne agencije 
Ljubljanske urbane regije. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Ivanka Učakar, Natalija Berlec, Aleš Lipičnik, Jožef Galičič in Jože 
Korošec.   
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovorila poročevalca Barbara Strajnar, višja svetovalka za 
razvojne projekte, in Matej Gojčič.  
 
 
 
 
 



Občinski svet je sprejel naslednji 
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik se seznani s postopkom priprave Celostne prometne strategije 
Občine Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 6) PREDLOG SKLEPOV O POTRDITVI INVESTICIJSKE DOKUMENTACIJE ZA 

OBJEKTE PROJEKTA ELENA 
====================================================================== 
Investicijska programa za Vrtec Antona Medveda in Knjižnico Franceta Balantiča ter 
predinvesticijska zasnova za Knjižnico Franceta Balantiča so objavljeni v gradivu št. 11, 
investicijski program za Glasbeno šolo pa so članice in člani sveta prejeli po elektronski 
pošti.  
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Matija Matičič, predstavnik MM Sol s.p. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: Matjaž Šporar – NSi. 
 
Svetnice in svetniki: Matija Sitar Močnik, Karla Urh, Nina Semprimožnik, Aleš Lipičnik, 
Natalija Berlec, Jožef Galičič in Dragica Požek. 
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovorila župan Matej Slapar in poročevalec Matija Matičič.   
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi:  
1. Investicijski program (IP) »Energetska sanacija javne stavbe Glasbena šola Kamnik«.  
2. Investicijski program (IP) »Energetska sanacija javne stavbe Vrtec Antona Medveda – 

enota Tinkara«.  
3. Predinvesticijsko zasnovo (PIZ) »Energetska sanacija, sončna elektrarna in rekonstrukcija 

javne stavbe Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik«.  
4. Investicijski program (IP) »Energetska sanacija, sončna elektrarna in rekonstrukcija javne 

stavbe Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik«. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 22;  proti: 3. 
 
 
Ad 7) SEZNANITEV OBČINSKEGA SVETA S POTEKOM GRADNJE NOVE OŠ FRANA 

ALBREHTA 
====================================================================== 
Seznanitev je objavljena v gradivu št. 11. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 



Uvodno obrazložitev je podal Bogdan Pogačar, predsednik gradbenega odbora nove OŠ 
Frana Albrehta. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: Matjaž Šporar – NSi.  
 
Svetnice in svetniki: Natalija Berlec.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril poročevalec Bogdan Pogačar.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik se seznani s potekom gradnje nove Osnovne šole Frana 
Albrehta. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Ad 8) POTRDITEV INVESTICIJSKEGA PROGRAMA (IP), NOVELACIJA 1, »NOVA 

ŠPORTNA DVORANA PRI OSNOVNI ŠOLI FRANA ALBREHTA« 
====================================================================== 
Investicijski program so članice in člani sveta prejeli po elektronski pošti. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Bogdan Pogačar, višji svetovalec za izgradnjo infrastrukturnih 
objektov. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Matija Sitar Močnik, Natalija Berlec, Aleš Lipičnik in Nina Semprimožnik. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril poročevalec Bogdan Pogačar.   
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi Investicijski program (IP), novelacija 1, »Nova športna 
dvorana pri Osnovni šoli Frana Albrehta«. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 20;  proti: 1. 
 
 
Ad 9) PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

KATEGORIZACIJI OBČINSKIH CEST NA OBMOČJU OBČINE KAMNIK – 
SKRAJŠANI POSTOPEK 

====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 11. 
 



Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Timotej Štritof, podsekretar – vodja Oddelka za gospodarske 
dejavnosti, gospodarske javne službe in finance. 
 
1. obravnava  
 
Razpravljal je Jože Korošec. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril poročevalec Timotej Štritof. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
kategorizaciji občinskih cest na območju Občine Kamnik v prvi obravnavi. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
2. obravnava  
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
kategorizaciji občinskih cest na območju Občine Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 10) PREDLOG SKLEPA O LOKACIJSKI PREVERITVI ZA ENOTO UREJANJA 

PROSTORA VČ-06 V OBČINI KAMNIK (identifikacijska št. PA: 3651) 
====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 11. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala dr. Marija Tadeja Ježek, podsekretarka – vodja Oddelka za 
urejanje prostora. 
 
Razpravljal je Jože Korošec. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila poročevalka dr. Marija Tadeja Ježek.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora 
VČ-06 v občini Kamnik (identifikacijska št. PA: 3651). 



Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 11) PREDLOG PRAVILNIKA O RAZVELJAVITVI PRAVILNIKA O DODELJEVANJU 

SLUŽBENIH STANOVANJ IN SLUŽBENIH STANOVANJSKIH POSOJIL 
====================================================================== 
Predlog pravilnika je objavljen v gradivu št. 11. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Maja Sušnik, podsekretarka – vodja Oddelka za 
premoženjsko-pravne in splošne zadeve. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Pravilnik o razveljavitvi Pravilnika o dodeljevanju 
službenih stanovanj in službenih stanovanjskih posojil.   
 
Glasovanje:  
Prisotno: 23;  
Za: 23;  proti: 0. 
 
 
Ad 12) PREDLOG SKLEPA O OPUSTITVI JAVNEGA DOBRA 
====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 11. 
 
Dodatno gradivo: amandma predlagatelja sklepa so članice in člani sveta prejeli na seji. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Timotej Štritof, podsekretar – vodja Oddelka za gospodarske 
dejavnosti, gospodarske javne službe in finance. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Amandma 
 
Amandma predlagatelja sklepa je predstavil Timotej Štritof. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

I.  
amandma 

 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme amandma k predlogu Sklepa o opustitvi javnega 
dobra, in sicer tako, da se Predlogu Sklepa o opustitvi javnega dobra doda novi člen, tj. 2. a, 
ki se glasi: 
 
S tem sklepom se opusti javno dobro na zemljiščih: 
- katastrska občina 1896 Tučna, parcela 705/3, 



- katastrska občina 1896 Tučna, parcela 705/4. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 23;  
Za: 23;  proti: 0. 
 

II. 
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o opustitvi javnega dobra. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 23;  
Za: 23;  proti: 0. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.55.  
 
 
      Zapisnik vodila:            Predsedujoči: 
     Kristina Zabavnik                Matej Slapar  
                          ŽUPAN     


	DNEVNI RED
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